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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Gabriel Wikström (S)

2016/17:1280 Införandet av nationell läkemedelslista

Det finns en bred politisk enighet om att det behövs en nationell 
läkemedelslista, framför allt för patientsäkerhetens skull. Det finns också 
ekonomiska skäl. Studier uppskattar kostnaderna för felanvändning av 
läkemedel till minst 10 miljarder kronor årligen – samtidigt som en av de allra 
största utgiftsökningarna i regeringens förslag till vårändringsbudget är ökade 
kostnader för läkemedelsförmånerna. 

Remisstiden för Nationell läkemedelslista (Ds 2016:44) gick nyligen ut. 
Datainspektionen framför i sitt remissvar tämligen skarp kritik mot att förslaget 
inte tar hänsyn till EU:s dataskyddsförordning, som träder i kraft nästa vår, det 
vill säga kort innan den nya lagen om Nationell läkemedelslista är tänkt att 
börja gälla.

Jag vill därför fråga statsrådet Gabriel Wikström:

 

Vad gör statsrådet för att en nationell läkemedelslista ska kunna komma på 
plats utan dröjsmål?

………………………………………

Barbro Westerholm (L)

Från Riksdagsförvaltningen
2017-04-26
Besvaras senast
2017-05-03 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

David Carvajal


